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PROJEKT

„Młodzieżowe grupy aktywności lokalnej”

realizowany przez Fundację Tysiąca Kroków 

w Szkole Podstawowej im Marii Konopnickiej 

w Dominowie

Nauczyciele:    Barbara Żeleźnik, Maria Sokołowska

Uczniowie:     Michał Bednarczyk, Natalia Blacharska, Justyna Dudek, Julia Dziurawiec, Bartosz Gański, 

Dominik Kośka, Michał Kozak, Paweł Michałowski, Jan Pawelec, Nikola Rozwałka, Martyna Słomka, 

Bartłomiej Szurek, Agata Szymczak, Julia Szymczak, Małgorzata Ścirka

Celem kampanii była zmiana nastawienia mieszkańców Dominowa do sposobu użytkowania miejsc, które są 

własnością wspólną: terenu przyszkolnego, placu zabaw dla dzieci, siłowni na wolnym powietrzu, boiska 

wielofunkcyjnego. Są to miejsca służące rekreacji, zabawom dzieci, ale również spotkań starszej młodzieży, 

po których zostają śmieci i zdewastowane obiekty



Realizacja

W czasie pracy nad kampanią postanowiliśmy , że będzie ona przekazywała pozytywne 

emocje. Nie będziemy nikogo piętnować i napominać, ale pokazywać siłę wspólnoty i 

przyjemność płynącą z korzystania z zadbanych terenów i sprawnych urządzeń.

Po odbyciu cyku warsztatów wymyśliliśmy hasło przewodnie naszej kampanii, które zostało 

umieszczone na plakacie konkursowym ( Lubię swoją wieś). 

Opracowaliśmy i samodzielnie wykonaliśmy ulotki, które pomogli nam rozpropagować wśród 

mieszkańców miejscowości właściciele sklepu spożywczego w Dominowie. Zawierały one 

rozwinięcie hasła reklamowego i powstały na podstawie przeprowadzonej wśród uczniów 

sondy



Na podstawie plakatu został wykonany baner reklamowy. Skorzystaliśmy z uprzejmości i 

pomocy strażaków, którzy zainstalowali go na szkolnym parkanie.



Nagraliśmy filmik reklamowy i umieściliśmy go na szkolnym Facebooku.

15 grudnia odbył się DZIEŃ SPOŁECZNOŚCI LOKALNEJ, na którym podsumowaliśmy naszą pracę



Mamy zamiar kontynuować kampanię wiosną, kiedy 

pogoda będzie sprzyjała większej aktywności 

mieszkańców. Musieliśmy zrezygnować z kilku 

pomysłów z powodu ograniczeń i problemów 

związanych z pandemią ( kwarantanny uczniów, 

nauczycieli , utrudniony dostęp do urzędów, brak 

możliwości zorganizowania większego spotkania 

mieszkańców). Na pewno  jeszcze je wykorzystamy .


